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Abstract (en)
The invention relates to a vending system, in which in a locker space (6) accessible by way of an access door (7) are arranged a plurality of lockers
(2), each accessible by way of a door (4). Before an empty locker (2) is filled with commodities by a dealer, the dealer can enter in a computing
unit (3) a dealer code, the price of the commodities to be introduced and a customer number which identifies the person entitled to extract the
commodities. The computing unit (3) has an indicator device (5) which indicates an empty locker (2) after the dealer code, price and customer
number have been entered. After the dealer code, price and customer number have been received, the computing unit unlocks the door (4) of the
indicated locker, so that the dealer can introduce the commodities, whereupon the locking of the door (4) of the indicated locker takes place. After
the customer number and account number of the person entitled to extract the commodities have been entered, the computing unit (3) indicates the
filled locker (2) on the indicator device (5) and unlocks the door (4) of this locker (2) for the extraction of the commodities. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verkaufssystem, bei dem in einem durch eine Zugangstür (7) zugänglichen Schließfachraum (6) mehrere jeweils durch
eine Tür (4) zugängliche Schließfächer (2) angeordnet sind. Einer Recheneinheit (3) sind vor der Bestückung eines leeres Schließfaches (2) mit
Waren durch einen Händler ein Händlercode, der Preis der einzubringenden Waren und eine Kundennummer, die die zur Entnahme der Waren
berechtigte Person identifiziert, durch den Händler eingebbar. Die Recheneinheit (3) weist eine Anzeigeeinrichtung (5) auf, die nach der Eingabe
des Händlercodes, des Preises und der Kundennummer ein leeres Schließfach (2) anzeigt. Die Recheneinheit entriegelt nach dem Empfang des
Händlercodes, des Preises und der Kundennummer die Tür (4) des angezeigten Schließfaches, so daß der Händler die Waren einlegen kann,
woraufhin die Verriegelung der Tür (4) des angezeigten Schließfaches erfolgt. Nach der Eingabe der Kundennumer und der Kontonummer der
entnahmeberechtigten Person zeigt die Recheneinheit (3) an der Anzeigeeinrichtung (5) das bestückte Schließfach (2) an und entriegelt zur
Warenentnahme die Tür (4) dieses Schließfaches (2).
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